

蔡惠鴻先生

蔡先生惠鴻。南越鎮城人。現年三十二歲。本港體育界之領袖也。性聰敏。而喜



場。在各行中。有過人之建樹。居重要之地位。如前任中華娛樂有限公司董事（凡五年）也。如現充香港油蔴地小輪公司，及九龍汽車公司董事也。其積極進取。饒有朝氣。宏於造就。不讓老成。吾知來日方

蔡惠鴻先生

長。先生必有驚人之一展耳。先生富愛尊觀念。常獻身公。共團體。民。二一。曾任。東華醫院總。理。現充香。港中華體育。協進會委員。

讀書。少年飽受高深教育。修業於廣州嶺南大學。雖出身富裕家庭。人嘉其刻苦自勵。力求上進。未敢以纨绔子弟例之。欲學成後。不徒克紹先人德業。且能發揮其天才。出而馳騁於遠東第二市

長。香港中華體育會委員長。華商總會。值理等職。彼為新生活實踐家。無不良嗜好。喜倡體育。雅擅足球。求學時期。任嶺南足球隊代表。港粵人士。曾領。畧其絕技者。靡不知其為此中健將也。

Mr. CHOY WAI HUNG,

Mr. Choy Wai Hung is a native of Chungshan District, Kwangtung Province, born in 1905.

He was descended from an excellent family and therefore was able to obtain a thorough education at the Lingnam University, Canton. After many years' hard efforts and struggles, he graduated from that institution. Then he came to Hongkong and settled himself in the commercial sphere.

He was Director of the China Entertainment Co. Ltd., and is at present director of the Hongkong Yaumati Ferry Co., Ltd., and of the Kowloon Motor Bus Co., Ltd.

Mr. Choy is very active in social affairs. He was president of Tung Wah Hospital in 1932 and is at present Chairman of the Board of Committees of the Chinese Athletic Federation, Hongkong; Chairman of the Board of Committees of the Chinese Athletic Association, Hongkong; and committee of the Chinese General Chamber of Commerce, Hongkong.

Soccer is the favorable hobby of Mr. Choy. During his school days he represented the Ling-nam University to play in Hongkong.